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To: EEE @rinvws nil;IESMEXECN @ invws. ni; EXE,EEN
From: )
Sent: Thur 9/24/2020 2:22:29 PM

Subject: RE: kernteam IC opschaling vrijdag 8.30 uur 3000 rapport

Received: Thur 9/24/2020 2:22:30 PM

IEE = ik niks van

Over plan tot 2400 of 3000 heb ik gisteren sR srgeaprokan dat we wel een rapport krijgen maar met een oplegbrief met

ongeveer deze tekst (zodat we wel iets aan kamer kunnen sturen)

Hij gaat t even bespreken met de LNAZ collega’s.
Doe maar even niks met

We laten het even sudderen

van: INSNCRECNNN.ERED@ minvws. n>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 15:24

Aan 3 ) SEE inv.IESE) EEE oie >;IEEE
(EALN) <BERLEN @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: kernteam IC opschaling vrijdag 8.30 uur 3000 rapport

klop JERE ik denk niet dat we het sozaned plan nu willen ontvangen. Prima dat het er is maar dan moet het ook weer naar de

kamer en moeten we er weer iets van vinden. Is toch ook niet toegezegd ofzo.

En wat betreft de mail van BEE hij is heel stellig in dat we het 3000 rapport niet gaan aanbieden aan VWS. Dat is gister
inderdaad wel besproken maar toen is er ook wat gezegd over dat we misschien wel iets moeten hebben om richting de Kamer

te communiceren.

Is brief van LNAZ met we doen het niet dan genoeg? Moet dan wel goede uitleg bij en dat ROAZen dat ondersteunen.

Wat denken juli JERI
brief ROAZen voldoende die wij dan doorsturen naar Kamer of wil je Kamer nog op andere

manier hierover informeren. reeg gister niet helemaal scherp uit het overleg watjfZgen minister hier nou mee wilden.

Morgenochtend 8.30 overleggen we met en de 3000 club dus laat het voor die tijd even weten wat we wel en niet van ze

verwachten dan bespreken we dat daar.
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Groeten || EXE

5.1.2e
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Verzonden: donderdag 24 september 2020 15:14

Aan: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: FW: kernteam ic opschaling vrijdag 8.30 uur

Met het Sozaned plan kunnen wij niet veel toch? Dat zouden we dan aan de Kamer moeten sturen maar lijkt me niet zinvol?

Brief over dat ze het niet doen lijkt me wel prettig. Goed als we dat naar de Kamer kunnen sturen.

Groeten,

5.1.2e

Verzonden: donderdag 24 september 2020 14:54

Onderwerp: kernteam IC opschaling vrijdag 8.30 uur

Beste allen,

Gisteren is er overleg geweest met de ROAZ voorzitters.

In dat overleg is na goed overleg en met instemming van allen, het rapport niet aan te bieden aan VWS.

BEE len dat morgen toelichten.

In overleg met VWS is dit gistermiddag al gemeld aan VWS.0.

Ik begrijp dat hier begrip voor was (nam zelf niet deel aan het overleg).

Kern overweging om het niet aan te bieden is dat het aanreiken van een plan voor uitbreiding naar 2400 IC bedden (ondanks alle

slagen om de arm) bezien zou kunnen worden als signaal dat de zorg het toch wel oplost.
Dit willen we voorkomen.

Wel hebben we nog het plan voor SOZANED liggen.
Dat voeg ik bij.

Bespreekpunt 1

De vraag is nu of we dit plan van SOZANED vanuit het LNAZ los willen aanbieden aan VWS.

Zo ja hoe we dit dan willen doen?

Eerder was de ALV positief vermits koppeling wordt gelegd met de regio tav beschikbaar stellen personeel.

Bespreekpunt 2

We zullen wel nog per brief VWS formeel moeten informeren.

Goed om de kemnboodschap ook met jullie even af te stemmen.
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PM landelijke partijen informeren


